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ZAPISNIK

TRINAESTE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba “Zagreb”, 

održane 13.1.1975»u 19 sati u klupskim prostorijama.

PRISUTNI: Vladimir Škarica,Dr.Ante Peterlić,Željko Haberštok, 

Stjepan Vidaković,Krešimir Lessel,Zdnnko Mihaljević,Dubravko 

Dujmović i Marijan Lončar.

DNEVNI RED; 1.Čitanje i usvajanje zapisnika sa prošle sjednice.

2.Organizacijska pitanja.

J.Razno.

1 ./ ČITANJE I USVAJANJE ZAPISNIKA PROŠLE SJEDNICE.

Tajnik Željko Haberštok čita zapisnik dvanaeste sjednice 

Upravnog odbora od 6. 1.1975*Krešimir Lessel daje prigovor na točku 

2.u iznošenju tajnika Haberštoka /str.8.zapisnika/ i zaključak po 

toj točki /str.10.zapisnika/,jer da on nije tako rekao i mislio.

Zaključak: Prihvaćanje zapisnika dvanaeste sjednice od G.1. 

1975»odgađa se za slijedeću sjednicu Upravnog odbora.

2 ./ ORGANIZACIJSKA PITANJA.

- KREŠIMIR LESSEL izvještava da se je interesirao za nabavu 

filmske trake sa magnetotonskim nanosom.Pronašao je traku i treba 

je rezervirati.

Zaključak; Odobrava se rezervacija 50 rola trake,s time,da 

se naknadno odredi kupovina stvarne količine.

- ZDENKO MIHALJEVIĆ izvještava da je u projektoru,koji je 

bio u projekcionoj kabini,promijenjena sijalica.Kabinu treba zak

ljučavati, a samo tehnički tajnik da ima ključeve.

Zaključak; 0 trošku kluba treba odmah nabaviti-kupiti cilin- 

derbravu za kabinu,izmijeniti bravu i nikome više ne dati ključeve 

kabine.Vrata u dvoranu zaključavati s unutarnje strane,a vrata do



St.
šanka zaključavati.

- Tajnik ŽELJKO HABERŠTOK:

1 .Izvještava da nije mogao predati zahtjev za upis kluba u 

Registar udruženja kod SUP-a.Na SUP je došao u utorak 7.1.1975.» 

dan nakon održane sjednice,a od ponedjeljka 6.1.1975.referentica 

je na bolovanju i nitko je ne zamjenjuje.Rekli su da dođe u utorak 

14.1.,ili bolje u srijedu 15.1.1975.

2 .Tajnik izvještava da ga je u četvrtak 9.1.1975»ujutro naz

vala činovnica iz Gradskog vijeća Narodne tehnike Zagreba na te

lefon i upitala da li radi na materijalima,koji su traženi,jer ih 

treba predati najkasnije u subotu 11.1.1975.Rekao joj je da je 

to iznio na sjednici Upravnog odbora 6.1.1975«»tražeći potrebne 

podatke od blagajnika i Komisije za film,ali je drug Lessel rekao 

da opet paničari,jer je on član Izvršnog odbora Narodne tehnike 

Zagreba,pa zna kako to kod njih ide,i da to nije tako hitno.Done

sen je zaključak da se to odgodi za slijedeću sjednicu Upravnog 

odbora 15.1.1975.Ona je odgovorila da joj je drug Lessel rekao 

da tajnik na tome radi,pa će biti na vrijeme predano....U petak 

10.1.1975.bio je tajnik kod tajnika Narodne tehnike Zagreba druga 

Briskog,pa mu je on rekao da te podatke Narodna tehnika Zagreba 

sređbje u nedjelju 12.1.1975.»jer 1J..1 .moraju biti gotovi.Rekao 

je da podatke treba donijeti najkasnije u ponedjeljak 15.1.,kako bi 

se mogli naknadno ubaciti u izvještaj.Inače će biti u izvještaju 

štampano da Narodna tehnika nije dobila podatke o kinoamaterizmu. 

...U subotu 12.1.bio je tajnik Haberštok radi podataka o uspjesima 

kod druga Vidakovića u Kino-savezu Hrvatske.Radio je na tim mate

rijalima od subote navečer do ponedjeljka ujutro,pa danas predao 

Narodnoj tehnici Zagreba.

5 .U četvrtak 9.1.1975.nije bila objavljena u "Večernjem listu" 

obavijest o večernjoj projekciji tog dana.Tajnik postavlja pitanje



- zašto ?...U četvrtak također nisu bile ugrijane prostorije,jer 

više nije bilo loživog ulja.Tajnik je na to upozorio na sjednici 

Upravnog odbora S. 1.1975«»ali je konkretno rješenje tog pitanja 

bilo odgođeno.

4 .U četvrtak 9«l«1975»opet se desetak osoba interesiralo za 

upise i naplatu članarine,ali blagajnika opet nije bilo.

5«Prema zaključku na prošloj sjednici tajnik je sastavio 

tekst cirkularnog pisma redakcijama listova-časopisa,radi sian ja 

besplatnih primjeraka.Predaje ga predsjedniku.

^.Tajnik Haberštok postavlja pitanje šta će biti sa plaća

njem honorara najstoru Bruni Filliju,za popravak filmske kamere 

"BOLEK 16” još početkom prošle godine.Taj račun iznosi 1.500 din.

Zaključak: Bruni Filli za zasluge za naš klub odobrava se 

posjeta FEST-u u Beogradu.

7 .Tajnik postavlja pitanje tko još osim njega sada ima klju

čeve kancelarije.Kada je ujutro 15.1.došao u kancelariju,da udari 

žigove na materijale na Narodnu tehniku,vrata su bila ntključana 

samo pritvorena.

8 .Tajnik Haberštok izvještava da treba popraviti,dati po 

majstoru otčepiti začepljenu školjku u WC-u.Iato tako treba naba

viti pisaći materijal /papir i karbon/ za potrebe kancelarije.

Zaključak: Odobrava se popravak WC—a i nabava kancelarijskog 

materijala o trošku kluba.

9«Tajnik izvještava da je danas primio materijale Saveza 

kl kulturno-umjetničkih društava Zagreba.Pozivaju naše predstav

nike na sastanak u srijedu 15«1.1975«u 18 sati u prostorijama 

KUD ”M.GUBEC",Ilica 25.

Zaključak: Na sastanak će ići predsjednik i tajnik.
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ČIŠĆENJE I LOŽENJE PROSTORIJA.

Predsjednik Škarica govorio je sa tajnikom Gradskog vijeća 

N.T.Z.Briškim o tome,da bi njihova čistačica pospremala klubske 

prostorije i da oni nabavljaju loživo ulje za klub.Drug Briski 

je to odbio,jer se njihovoj čistačici ne može povećati prostor 

za čišćenje,a loživo ulje oni ne mogu nabavijati.To moramo sami 

riješiti.

Predsjednik Škarica predlaže da drug Vidaković nađe osobu 

za pospremanje prostorija i donošenje loživog ulja.Problem je 

kako da ju se plati.

TAJNIK HABERŠTOK daje drugi prijedlog.Upozorava da prostori

je od 1.1.1975.nisu bile čišćene,a posljednja dva puta nisu bile 

niti ugrijane.Danas ih je pospremila njegova supruga.Naglašava 

da za 500,00 dinara mjesečno to neće nitko raditi,s time da čeka 

tri mjeseca isplatu honorara preko Student-servisa,kao do sada.

Predlaže da se nadalje njemu plaća l.OOO,00 dinara mjesečno 

/jer je od 26.12.1974.opet na klub utrošio 71 sat/,i to na “račun 

za intelektualne usluge“/Odluka o porezima građana,Glasnik grada 

Zagreba br.7/73.,član 15.i Zakon o mjerama za financiranje općih 

društvenih ostalih potreba u 1974.»Narodne novine br.52/73«član 

10./,time da on vodi brigu o čišćenju prostorija i loženju uljne 

peći kod šanka.Na tu se svotu plaća 20,846 % poreza na račun br. 

30102-840-098-1450.,Sabirni račun poreza od građana,Zagreb.

Zaključak: Haberštok se za sada brine o pospremanju kluba i 

loženju peći kod šanka.Rješenje tog problema ostavlja se za iduću 

sjednicu Upravnog odbora.

PREDSJEDNIK V.ŠKARICA predlaže da se osnuju tri komisije: 

1.Komisija za film - proizvodnju filma,

2 .Komisija za širenje tehničke kulture /tečajevi,predavanja, 
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projekcije,tribine/

^.Komisija za organizacioni razvoj kluba.

Svaki predsjednik komisije da odabere ostale članove.

Zaključak: Prijedlog se usvaja.Predsjednici su:

l.Dr.Ante Peterlić Komisije za film,

2 .Vladimir Škarica Komisije za širenje filmske kulture,

5 .Željko Haberštok za organizacioni razvoj kluba.

Sjednica završena u 21 sati.Slijedeća sjednica u ponedjeljak 

20.1.1975.

Tajnik:

/Željko Haberštok/

Predsjednik:

/Vladimir Škarica/


